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SVENSKA POMERANIAN KLUBBEN 
 

Dagordning vid ordinarie årsmöte 2024-04-13 
 

1. Upprättande och justering av röstlängd. 
 

2. Val av ordförande för årsmötet. 
 

3. Styrelsens anmälan om protokollförare. 
 

4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare, som tillsammans med  

 mötesordföranden skall justera protokollet   
 

5. Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av klubbens medlemmar. 
 

6. Fråga om årsmötet blivit stadgeenligt utlyst. 
 

7. Fastställande av dagordningen 
 

8. Styrelsens årsredovisning, redogörelse för arbetet med avelsfrågor, 

RAS, balans- och resultatredovisning, samt revisorernas berättelse 
 

9. Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om enligt 

dessa uppkommen vinst eller förlust 
 

10. Styrelsens rapport om de uppdrag föregående årsmöte givit till 

styrelsen. 
 

11.        Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
 

12. A.   Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan 

B.   Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår 

C.  Beslut om styrelsens förslag till rambudget 
 

13. Beslut om antalet ledamöter och suppleanter i styrelsen enligt § 8 i 

stadgarna. 

 

14. Val av ordförande, ordinarie ledamöter och suppleanter i styrelsen  

enligt § 8 i stadgarna samt beslut om suppleanternas 

tjänstgöringsordning 
 

15. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter enligt § 9 i stadgarna 

 

16. Val av valberedning om tre personer, varav en sammankallande, enligt 

§ 10 i stadgarna 
 

17. Beslut om omedelbar justering av punkterna 14 – 16 
 

18. Motioner, som av styrelsen hänskjutits till årsmötet eller som senast 

två veckor före årsmötet skriftligen anmälts till styrelsen  
 

19. Övriga ärenden  
 

20. Årsmötet avslutas 



SVENSKA POMERANIAN KLUBBEN   Reg nr 887501-1036 
 

 

 

ÅRSREDOVISNING 

Styrelsen för Svenska Pomeranian Klubben får härmed avlämna redovisning för klubbens verksamhet 

under räkenskapsåret 2023. 

 

Styrelse 

Styrelsen har haft följande sammansättning: 
 

Ordförande  Fredrik Nilsson 

Vice ordförande Elisabeth Spillman Åkerlund 

Sekreterare  Kristina Bertilsson 

Kassör  Anneli Lundkvist  

Ledamot  Ida Jonsson 
 

Suppleanter till ordinarie ledamöter har varit Therese Kleven och Heidi Brännland. 

 

Revisorer 

Revisorer har varit Marie Callert och Jonas Öhrn med Linnéa Andersson och Jessica Frohagen  

som suppleanter. 

 

Medlemmar 

Antalet medlemmar 2023-12-31 var 564 st. 
 

Föreningsfrågor 

Klubben bildades 1990-09-02. 
 

Klubben registrerades på Länsstyrelsen i Gävleborgs län 1990-10-15. 
 

Styrelsen har under året haft kontinuerlig kontakt i olika föreningsangelägenheter samt avhållit 7 st 

protokollförda sammanträden. 
 

Löner och arvoden 

Inga löner och arvoden har utbetalats till styrelse eller revisorer. 

 

Informations- och Redaktionskommittén 

Verksamhetsberättelse 

Kommittén har bestått av Therese Kleven (sammankallande), Kristina Bertilsson och Jessica 

Frohagen. 
Tidningen Pomeranian har även i år kommit ut med 3 nummer + en almanacka. 

 

I sista numret för året fick vi även med lite om klein-, mittel- och grosspitz. Som är nya raserna 

i klubben. 

Tidningen har innehållit flera intressanta artiklar både om t ex pälsvård, byta ras på utställning och 

nosework mm. 

Tidningens nya mail är: therese.kleven@svenskapomklubben.se 

 

Den nya hemsidan www.svenskapomeranianklubben.se verkar fungera bra och många har lämnat 

positiv kritik om sidan. 

Vi kommer att fortsätta göra ändringar för att göra sidan ännu bättre. 

 

Facebook och Instagram sidan är mycket aktiv och nya resultat mm kommer snabbt in där. 

Ett fåtal kullar har förmedlats av Valpförmedlingen under 2023. 

 

På Uppfödarlistan finns nu 62 uppfödare. 

Det har kommit ändrade regler för Hanhundslistan på hemsidan. Finns just nu endast två hanhundar på 

listan. 

 
Therese Kleven, Kristina Bertilsson och Jessica Frohagen 

 

http://www.svenskapomeranianklubben.se/


 

 

 

 

Utställningskommittén 

Verksamhetsberättelse 

Kommittén har bestått av Kristina Bertilsson (sammaklallande), Anneli Lundkvist, Ida Jonsson, Heidi 

Brännland och Jessica Frohagen. 

 

2023 var det första året som vi organiserade hela utställningen själva för både Pomeranian och 

Kleinspits, Mittelspitz och Grosspitz. Utställningen dömdes av två domare, där Geno Sisneros från 

USA dömde alla vuxna hundar i alla raserna och Joakim Ohlsson gjorde detsamma med alla valpar. 

Utställningen avhölls i Röstånga i Skåne. 
 

Vinnare på specialen:  

VALPAR 

BIS-1 - CIMAROSAS COUNT ME IN  (Pomeranian) 

BIS-2 VALP - NOBLE ART RUNWAY EDITION  (Pomeranian) 

 

VUXNA HUNDAR 

BIS JUNIOR – STRÖNDAFJORDEN´S UNIQUE SKIPPY (Mittelspitz) 

BIS UNGHUND – MORNING GIFTS LIVIA LINE OF LOVE (Pomeranian) 

BIS VETERAN – NOBLE ART DIAMOND TO DUST (Pomeranian) 

 

BIS-1 - HC POMS LUCKY BOY   (Pomeranian) 

BIS-2 - MORNING GIFTS LIVIA LINE OF LOVE    (Pomeranian) 

BIS-3 – STRÖNDAFJORDEN´S UNIQUE SKIPPY   (Mittelspitz) 

BIS-4 – MISTBORN ON THE DARK SIDE    (Kleinspitz) 

 
Kristina Bertilsson, Anneli Lundkvist, , Ida Jonsson, Heidi Brännland och Jessica Frohagen 
 
Domar- och Standardkommittén  

Verksamhetsberättelse 

Kommittén har bestått av Fredrik Nilsson (sammankallande), Kristina Bertilsson och Elisabeth 

Spillman Åkerlund. 

 

Efter att kommittén kontaktat domare Sari Holopainen, Finland, och fått besked att hon kunde döma 

Klein, Mittel och Gross på Ras-specialen 2022 så blev vi tyvärr senare tvingade att tacka nej till henne 

på grund av för lite anmälningar på de raser hon skulle döma. 

 

Efter kontakt med SKK och domare Geno Sisnero från USA ändras planeringen så att Geno Sisneros 

dömde samtliga vuxna hundar och Joakim Ohlsson dömde samtliga valpar. 

 

För 2024-års Ras-special har kommittén kontrakterat Camilla Kristoffersen, Norge för att döma 

Pomeranian och Radka Koltvalkova, Serbien för Klein- Mittel- och Grosspitz. 

 
Fredrik Nilsson, Elisabeth Spillman Åkerlund och Kristina Bertilsson 
 
Medlem- och Distriktsombudskommittén 

Verksamhetsberättelse  

Kommittén har bestått av Ida Jonsson och Heidi Brännland 

 

Det har anordnats en pälsvårdskurs i Stockholm och lite prova på och trivselträffar i södra 

Sverige. Tyvärr har intresset varit lågt när distriktsombuden försökt anordna träffar så dem 

har fått ställa in sina aktiviteter.  

Men bra jobbat alla ombud, fortsätt att anordna träffar och ha roligt tillsammans. 
 
Ida Jonsson och Heidi Brännland 



 

Avelskommittén 

Verksamhetsberättelse  

Kommittén har bestått av Elisabeth Spillman – Åkerlund (sammankallande, Kate Bergh och Therese 

Kleven 

Kommittén har arbetat med: 

• Frågor kring rasens hälsa. 

• Reviderat RAS 

• Svarat på allmänna avelsfrågor från medlemmar 

• Svarat på skrivelser från SKK och SSUK 

• Svarat på frågor kring inmätning av rasen på utställning 

• Telefonmöten i kommittén 

 

2023 års registreringsstatistik 

2023 registrerades 544 valpar (497 födda under året) varav 18 var importer en kraftig minskning från 

året innan (70st).  
Inavelsgraden är oförändrat låga 1,1%. Totalt sett är det låg inavel på rasen. Det var 2 kullar som låg i 

spannet 12,5% -24,9%, mycket hög, inavelsgrad, som inte bör göras. 16 kullar mellan 6,25% - 

12,49%, hög, inavelsgrad och 195 kullar som låg i det rekommenderade spannet under 6,25%. Mycket 

bra! Inavelsgrad 6,25 är föräldrarna kusiner! 

 

De 10 mest använda hanarna producerade 115 valpar (21%). 5 har varit på officiell utställning och en 

av dem är Champion och 2 med cert.5 av de mest använda hanarna är importer vilka tillsammans 

producerade 58 valpar (10,6%). Alla dessa hundar har korta stamtavlor i avelsdata. 2 av dem saknas 

dessutom fullständig 3-ledsstamtavla! 2 av dem är utställda (1 champion och 1 exellent).  Ingen har 

känd ögonstatus. Det är fortfarande en alltför hög andel hanar i avel som varken har någon hälsotest 

eller visats på officiell utställning. 

 

De 3 hanar med flest avkommor totalt och som varit verksamma i avel fram till 31/12 2023 är: 

Old Sweetland´s Xenial Man   87 valpar totalt 

Drakedram Honeymoon Deep Red 68 valpar totalt 

Miadonnas Piccolo  65 valpar totalt 

 

2023 finns endast 1 patellaluxationsundersökning registrerad att jämföra med 2022, då registrerades 

22 PL undersökningar. 

 

Kommentar: Avelskommittén och styrelsen vill återigen belysa riskerna med importhundars 

genetiska bakgrund. Flera av dem debuterar tidigt i avel, hälsotester saknas oftast och stamtavlorna är 

korta. Med korta stamtavlor menas att man bara ser 3 generationer och ibland inte ens det. I avelsdata 

kan då inavelskoeficienten bli missvisande.  I de allra flesta fall känner man till lite eller inget om 

dessa hundars genetiska bakgrund. Därav rekommenderas uppfödare att ta med sig denna information 

när val görs av avelsdjur. 

 

Elisabeth Spillman Åkerlund, Kate Bergh, och Therese Kleven 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Ekonomi 
Den ekonomiska ställningen vid räkenskapsårets slut samt resultatet för räkenskapsåret framgår av 

bifogade resultat- och balansräkning. 
 

 

Stockholm  2024-04-13 

 

 

Fredrik Nilsson   Elisabeth Spillman Åkerlund 

 

 

Kristina Bertilsson   Anneli Lundkvist 

 

 

Ida Jonsson    Heidi Brännland 

   

 

Therese Kleven      
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Revisionsberättelse 

  

Till årsmötet för Svenska Pomeranian Klubben  
  

Organisationsnummer 887501-1036 

  

  

  

Vi har granskat årsredovisningen och bokföringen samt verksamheten och styrelsens förvaltning i 

Svenska Pomeranian Klubben för år 2023.  
  

Det är styrelsen som har ansvaret för räkenskapshandlingarna, verksamheten och förvaltningen. Vårt 

ansvar är att uttala oss om resultaträkningen och balansräkning, verksamheten och förvaltningen på 

grundval av vår revision. Vi har utfört revisionen enligt god revisionssed.  

  

Vi har planerat och genomfört revisionen för att uppnå rimlig säkerhet att årsredovisningen inte 

innehåller väsentliga felaktigheter. Vi har granskat väsentliga beslut, åtgärder och förhållanden i 

föreningen för att kunna bedöma om någon styrelseledamot har handlat i strid med föreningens 

stadgar. Granskningen har undersökt om verksamheten har genomförts i enlighet med klubbens 

stadgar. Vi anser att revisionen ger oss rimlig grund för vårt uttalande nedan.   

  

Enligt vår bedömning har styrelsens ledamöter inte handlat i strid med föreningens stadgar och vi 
bedömer att verksamheten har genomförts i enlighet med stadgarna.  

  

Vi tillstyrker att årsmötet fastställer resultaträkningen och balansräkningen samt att styrelsens 
ledamöter beviljas ansvarsfrihet för räkenskapsåret.  

  

Kristianstad 2024-03-21  
  

  

  

Revisor   
 

 
__________________________________      __________________________________  

Marie Callert                                                        Jonas Öhrn    
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Svenska Pomeranian Klubbens 
 

VERKSAMHETSPLAN FÖR 2024 
 

Styrelsen skall  
 

- hålla minst 8 protokollförda möten, 
 

- hålla ett ordinarie årsmöte, 
 

- anordna en officiell Ras-Special för de raser klubben har rasansvar för. 
 

- anordna en Rasutvecklingskonferens  

- arbeta fram ett RAS på Klein-, Mittel och Grosspitz 

. arbeta med sammanslagningen av de nya raserna till pomklubben 
 

- arbeta aktivt med avelsfrågor rörande Pomeranian, Kleinspitz, Mittelspitz och Grosspitz. 
 

- tillsammans med distriktsombuden anordna medlems- och uppfödarmöten, 
 

- utge 4 nummer av tidningen Pomeranian,  
 

- hålla klubbens hemsida och Facebook sida uppdaterad, 
 

- skicka ut information till medlemmarna via mail samt 
 

- allmänt verka för rasernas bästa. 
 

Utställningskommitténs verksamhetsplan: 

Kommittén arbetar nu med att planera och genomföra 2024-års officiella utställning för Pomeranian, Klein- 

Mittel- och Grosspitz. Utställningen kommer att anordnas på Nordic Camping i Västerås.  
 

Kommittén fortsätter arbetet med att planera för kommande utställningar i framtiden. 

Fortsätter också arbetet med att söka och hitta bra utställningsplatser till framtida utställningar. 
 

Domar- och Standardkommitténs verksamhetsplan 

Arbeta för att domare tolkar standarden så bra som möjligt 

Informera om uppdateringar och förtydliganden i standarden 

Fortlöpande samla illustrationer till kommande Domarkompendium 

Fortlöpande leta domare till framtida rasspecialer. 
 

Informations-och redaktionskommittén verksamhetsplan 

Nr 1/24 av tidningen är snart klar för utskick till våra medlemmar. 

Det har tagit lite extra tid pga ev namn byte på klubben, efter att Klein, Mittel, Gross blev en del av 

klubben. 

Kommittén fortsätter med att försöka få ut så mycket information som möjligt till våra medlemmar 

både via tidningen och internet. 

Vi hoppas även att fler medlemmar vill vara delaktiga genom att skicka in material till tidningen 

eller komma med förslag om vad ni vill att vi ska skriva om i tidningen. 
 

Medlems- och Distriktsombudskommittén  verksamhetsplan  

Rasmonter på MyDog 2024 där Linnea Andersson kommer att ansvara för montern. 

Det kommer att bli en konferenshelg i Stockholm i april för alla medlemmar som är intresserade  

av rasen och avel. 
 

Det saknas fortfarande ombud runt om i landet och nu när vi blivit många fler medlemmar så 

hoppas vi att några fler vill hjälpa till och hålla i träffar och komma med förslag på vad vi kan hitta 

på för något. 
 

Avelskommittén  verksamhetsplan:  

Arbeta med hälsofrågor. 

Fortsätta uppmana uppfödare att göra rätt val 

Informera om effektiv populationsstorlek, förhindra minskad avelsbas 

Publicera avelsrelaterade artiklar i tidningen och på FaceBook. 

Hantera de avelsrelaterade frågor som uppstår i rasklubben. 

Revidera RAS 





 

Pomeranian klubbens valberedning lämnar härmed till årsmötet förslag på 

förtroendevalda till valbar plats i styrelsen under verksamhetsåret 2024-2025 

 

Ordförande  Fredrik Nilsson  omval 1 år  

Ledamot   Anneli Lundkvist  omval 2 år  

Ledamot   Ida Jonsson  omval 2 år  

Suppleant   Heidi Brännland  omval 1 år  

Suppleant   Therese Kleven  omval 1 år  

Revisor   Marie Callert  omval 1 år  

Revisor   Jonas Öhrn  omval 1 år  

Revisorssuppleant  Jessica Frohagen  omval 1 år  

Revisorssuppleant  Linnéa Andersson  omval 1 år  

 

 

Valberedningen har också ett förslag på ytterligare två suppleanter om årsmötet  

beslutar om fler suppleanter i styrelsen: 

Stina Eriksson nyval 1 år 

Eva Ohlsson nyval 1 år 

 

 

Ledamot vald på 2 år 2023  Elisabeth Spillman  

Ledamot vald på 2 år 2023  Kristina Bertilsson 
 



 

Styrelsen yrkar på avslag. 

Motivering: Konkurrens gynnar alltid kvalité. 

Den exteriöra kvaliteten är en av det viktigaste inom hundsporten. 

Inflation i champions gynnar ingen ras. 



 

Styrelsen är positiva till innehållet i motionen. 
Men styrelsen yrkar att motionen avslås. 
 

Styrelsen ber istället Elin att ta fram statuter för dessa topplistor och försöka göra en  
egen topplista med alla officiella resultat av dessa sporter under några månader och sedan 
redovisa detta för styrelsen senare i höst. 
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